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Zápis 

Ze 13. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kacanovy, 

konaného dne 13. 9. 2024, od 18:30 hodin v jídelně KD 

 
Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Kacanovy (dále jen „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:40 

hodin starostkou obce Kacanovy.  

 

Před začátkem jednání paní starostka přečetla vzpomínku na bývalého starostu pana Oldřicha 

Loutchana, který nás navždy opustil 5.9.2024 a vyzvala všechny přítomné k uctění jeho 

památky minutou ticha. 

 

Na jednání ZO bylo přítomno 5 členů zastupitelstva, omluveni byli Zuzana Bártová a Michal 

Nožička (z celkového počtu 7 členů zastupitelstva).   Zastupitelstvo je usnášení schopné. Dále 

bylo přítomno 9 občanů dle listiny přítomných (příloha č.1). Starostka upozornila přítomné, 

že zápis ze zasedání ZO se uveřejňuje na ÚD a na EÚD a pokud někdo nesouhlasí s uvedením 

svých osobních údajů v diskuzi, ať vysloví nesouhlas. 

 

1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

Starostka navrhla určit ověřovatele zápisu Lukáše Krbečka a Jiřího Procházku a zapisovatelku 

Jitku Egertovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  

 

Návrh na usnesení: 

ZO určuje ověřovatele zápisu Lukáše Krbečka a Jiřího Procházku a určuje zapisovatelku Jitku 

Egertovou. 

Hlasování: 5– 0 – 0  

(pro – proti – zdržel se) 

 

2) Schválení programu 
Starostka seznámila přítomné s následujícím návrhem programu, který byl sestaven 

v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.  

 

1) Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2) Schválení programu 

3) Rozpočtové opatření č. 4/2024 

4) Schválení inventarizační komise a příkaz k inventarizaci 

5) Závěrečné vyúčtování poskytnuté dotace na stavbu vodovodu za školou 

6) Schválení příspěvků pro seniory 

7) Schválení uzavření smlouvy na termínovaný vklad u komerční banky 

8) Schválení obecně závazné vyhlášky o stanovení místního koeficientu pro jednotlivé 

skupiny nemovitých věcí 

9) Schválení veřejnoprávní smlouvy na řešení přestupků s městem Turnov  

10) Schválení nové smlouvy na pronájem hrobového místa a změna doby a výše 

pronájmu 

11) Kontrola hospodaření a závěrečný účet Mikroregionu Český ráj za rok 2023 a 

Výroční zpráva OPS pro Český ráj za 2023 

12) Různé 

13) Diskuse 

14) Závěr 
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starostka dala hlasovat o schválení programu ZO. 

 

Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje program 13. zasedání ZO Kacanovy. 

hlasování: 5– 0 – 0   

(pro – proti – zdržel se) 

 

 

3) Rozpočtové opatření č.4/2024 

Na základě vývoje hospodaření obce starostka předložila ke schválení rozpočtové opatření 

č.4/2024 (příloha č. 1), kterým se navyšuje rozpočet obce ve výdajích, v příjmech o 48 000 

Kč, ve výdajích o 465 000 Kč a ve financování o 417 000 Kč. Navýšení ve výdajích se 

týká opravy VÚH, opravy veřejného osvětlení, opravy střechy na autoservisu, opravy sklepu u 

bývalé knihovny, nákladů na volby, pořízení nového počítače a kancelářského stolu. V 

příjmech se jedná o dotaci na volby do Zastupitelstva Libereckého kraje a do Senátu ČR ve 

výši 48 000 Kč. Do Financování je zapojen zůstatek z minulého roku ve výši 417 000,- Kč. 
 

Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2024, kterým se navyšuje rozpočet obce v příjmech o 

48 000 Kč, ve výdajích o 465 000 Kč a ve financování o 417 000 Kč. 

hlasování: 5– 0 – 0   

pro – proti – zdržel se 

 

 

4) Schválení inventarizační komise a příkaz k inventarizaci 
Starostka informovala přítomné o nutnosti provést pravidelnou inventuru a inventarizaci 

majetku obce a v této souvislosti jmenoval inventarizační komisi ve složení: Bc. Zuzana 

Bártová – předseda, členové: Markéta Stariková, Jozef Dobiaš a Matěj Procházka. Komise 

bude předem proškolena, pak bude pracovat. ZO bude informováno o závěrech 

z inventarizace. Starostka vydává příkaz k zahájení inventarizace od 15. 12. 2024. 

 

Starostka dala hlasovat o schválení členů inventarizační komise dle návrhu a o zahájení 

inventarizace. 

 

Návrh na usnesení: 

ZO jmenuje inventarizační komisi ve složení Bc. Zuzana Bártová – předseda, členové: 

Markéta Stariková, Jozef Dobiaš a Matěj Procházka. Současně schvaluje příkaz starostky 

obce k zahájení inventarizace dne 15. 12. 2024. 

hlasování: 5– 0 – 0   

pro-proti-zdržel se 

 

 

5) Závěrečné vyúčtování poskytnuté dotace na stavbu vodovodu za školou 

Začátkem března letošního roku začala v naší obci stavba vodovodu k chatičkám v lokalitě za 

školou, která byla velkým podílem hrazena z prostředků vlastníků napojovaných nemovitostí. 

Dalším dílem se podílelo ze svého rozpočtu VHS Turnov současně s malým podílem obce 

Kacanovy.  

Jednalo se o výstavbu nového zásobního vodovodního řadu PE100-RC 63x5,8 (SDR11) v 

délce 181,5 m v polní cestě včetně vybudování 7 ks vodovodních přípojek o celkové délce 

26,5 m se 7 vodoměrnými šachtami.  
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Investorem stavby bylo VHS Turnov. Dodavatelem stavby byla firma Stavby Flamberg s.r.o., 

Hostinné.  

Celková cena díla bez DPH byla 784 738,- Kč (včetně rezervy díla), cena díla dle skutečnosti 

po realizaci byla vyčíslena částkou 662 959 Kč. Při stavbě tedy došlo k malé úspoře 

investičních prostředků. Stavba proběhla v souladu se smlouvou o dílo bez větších problému. 

Předání hotového díla bylo uskutečněno dne 29.5.2024. 

 

Celková výše investiční dotace na stavbu vodovodu poskytovaná z rozpočtu obce Kacanovy 

činila 500 169 Kč. Dle skutečné ceny po realizaci stavby byla obci vrácena částka ve výši 

35 146 Kč. Uvedená výše dotace poskytované obcí ve prospěch VHS Turnov byla z velké 

části naplněna příspěvky majitelů napojovaných nemovitostí, kteří obci společně přispěli 

částkou 420 669 Kč. Na základě vyúčtování skutečné ceny stavebních prací byl z poskytnuté 

sumy každému vrácen podíl ve výši 950 Kč. 

 

Starostka dala hlasovat o předloženém závěrečném vyúčtování poskytnuté dotace ve prospěch 

VHS Turnov a o vrácení nevyčerpaných prostředků vlastníkům napojovaných nemovitostí. 

 

Návrh na usnesení: 

ZO bere na vědomí závěrečné vyúčtování dotace poskytnuté ve prospěch VHS Turnov na 

akci: Kacanovy- prodloužení vodovodu v lokalitě za školou. 

hlasování: 5– 0 – 0   

pro-proti-zdržel se 

 

 

6) Schválení finančního daru pro seniory 

Jitka Egertová informovala přítomné o návrhu kulturního a sociálního výboru na poskytnutí 

finančních darů pro seniory. Tato aktivita obce navazuje na pravidelné poskytování příspěvků 

na otop pro starší spoluobčany, které byly obcí poskytovány v minulých obdobích.  

Členové výboru (Jozef Dobiaš, Blanka Randáková, Ladislav Brodský a Lenka Bláhová) 

navrhují ZO schválit všechny finanční dary ve stejné výši, a to každý v částce 1500 Kč. 

Celkem bude rozděleno 13 finančních darů pro občany starší 75 let a jeden mimořádný 

příspěvek z důvodu sociální potřebnosti. Celková výše poskytovaných darů je 21 000 Kč. 

Jitka Egertová doporučila ZO předložený návrh (příloha č. 2) finančních darů schválit. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  

 

Starostka dala hlasovat o schválení návrhu finančních darů pro seniory. 

 

Návrh na usnesení: 
ZO schvaluje poskytnutí finančních darů v celkové částce 21 000 Kč v členění dle 

předloženého návrhu. 

Hlasování: 5 – 0 – 0 

pro-proti-zdržel se 

 

 

7) Schválení smlouvy na termínovaný vklad u Komerční banky 

Naše obec měla v loňském roce s KB uzavřenou smlouvu o termínovaném vkladu. Podle této 

smlouvy měla uložený 1 mil. Kč úročený sazbou 5,5%. Vzhledem k tomu, že doba uložení 

finančních prostředků již uplynula, rozhodli jsme se termínovaný vklad znovu obnovit a 

stejnou částku v KB dále ponechat. Důvodem je skutečnost, že na BÚ máme aktuálně 

k dispozici sumu ve výši 2,4 mil. Kč, které v plné výši aktuálně nebudeme potřebovat. 
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Musíme si nechat prostředky na splátky úvěru s příslušenstvím, na běžné pravidelné výdaje a 

rezervu na případné nenadálé skutečnosti. Sumu ve výši 1 mil. Kč můžeme navázat na TV. 

Tyto uložené prostředky budeme je potřebovat příští rok na plánované opravy a drobné 

investice v obci. Aktuální nabídka Komerční banky nabízí obci úrokové sazby, které jsou 

různé podle doby uložení finančních prostředků. Navrhujeme ZO přijmout nabídku na uložení 

částky ve výši 1 mil. Kč na dobu 6 měsíců s úrokovou sazbou 2,75 %  

 

Starostka dala hlasovat o přijetí nabídky Komerční banky a.s. a o schválení podpisu 

předložené Smlouvy o termínovaném vkladu. 

 

Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje uzavření smlouvy o termínovaném vkladu podle nabídky KB a.s. s úrokovou 

sazbou 2,75 % a výší vkladu 1 mil. Kč na dobu 6 měsíců a pověřuje starostku obce podpisem 

této smlouvy.  

hlasování: 5– 0 – 0 

pro – proti – zdržel se 

 

 

8)  Schválení nové obecně závazné vyhlášky o stanovení místního koeficientu pro 

jednotlivé skupiny nemovitých věcí 

Daň z nemovitých věcí je v tomto roce otázkou velmi diskutovanou, zejména v médiích. 

Všichni asi víme, že výše této daně v letošním roce paušálně vzrostla na základě úpravy 

souvisejícího zákona všem vlastníkům nemovitých věsí a to v průměru cca o 80%.  

Zákon č. 338/1992 Sb. o dani z nemovitých věcí, ve znění účinném od 1.1. 2025, umožňuje 

obcím prostřednictvím obecně závazné vyhlášky výrazně ovlivnit výši výnosu této daně 

z nemovité věci na svém území, jehož jsou obce 100 % příjemcem. V naší obci jsme tuto daň 

doposud neupravovali, přes to, že jsme tu možnost měli, to znamená že všichni platí daň ve 

výši podle zákona (to znamená, že je pro výpočet daně využit koeficient 1). 

Ve vedení obce jsme se zabývali touto otázkou a po zvážení všech okolností jsme se rozhodli 

využít možnosti nabízené zákonem tak, že zvedneme daňový poplatek u rekreačních objektů, 

tedy pouze u staveb určených k rekreaci. Pro korekci navrhujeme u rekreačních objektů 

použít koeficient 3. U objektů k trvalému bydlení a u ostatních dalších pozemků daň 

ponecháme v zákonné výši. 

 

V souladu se zde uvedeným předkládáme ZO ke schválení návrh nové obecně závazné 

vyhlášky o stanovení místního koeficientu pro jednotlivé skupiny nemovitých věcí, kterou se 

stanovuje koeficient 3 pro rekreační budovy. Touto vyhláškou se navýší příjem obce od 

majitelů rekreačních budov, majitelů nemovitostí určených k trvalému bydlení a vlastnictví 

pozemků se navýšení daně netýká.  

Vyhláška bude po jejím přijetí zveřejněna na ÚD a nabyde účinnosti od 1.1.2025. 

 

Starostka dala hlasovat o schválení návrhu nové vyhlášky. 

 

Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje předloženou obecně závaznou vyhlášku obce Kacanovy o stanovení místního 

koeficientu pro jednotlivé skupiny nemovitých věcí. 

hlasování: 5– 0 – 0   

pro – proti – zdržel se 
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9) Schválení veřejnoprávní smlouvy na řešení přestupků s městem Turnov  

Město Turnov za naši obec vykonává agendu přestupků. Jedná se o přenesení působnosti 

svěřené zvláštními zákony orgánů obce ve správním území naší obce na Město Turnov, 

konkrétně o úsek agendy přestupků (projednávání přestupků). Město Turnov za obec 

Kacanovy vykonává agendu přestupků podle zákona č.250/2016 Sb., o odpovědnosti za 

přestupky a řízení o nich a agendu přestupků podle zvláštních zákonů. Obec má uzavřenou 

s městem veřejnoprávní smlouvu, kterou je potřeba obnovit na další období, smlouva se 

uzavírá na dobu určitou, a to do konce roku 2027. Městu Turnovu za výkon funkce náleží 

odměna ve výši 7310,- Kč ročně s tím, že případné výnosy z pokut uložených v řízení jdou do 

příjmů města Turnov. ZM Turnova tuto smlouvu a tím i výkon přenesené působnosti na další 

období již schválilo. 

 

Starostka dala hlasovat o schválení podpisu předložené veřejnoprávní smlouvy s Městem 

Turnovem ve věci přenesené působnosti v oblasti agendy přestupků. 

 

Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje znění předložené Veřejnoprávní smlouvy mezi Obcí Kacanovy a Městem 

Turnovem navržené v souladu s ustanovením § 63 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, 

v platném znění v působnosti agendy přestupků a pověřuje starostku obce jejím podpisem. 

Hlasování: 5 – 0 – 0 

pro – proti – zdržel se 

 

 

10)  Schválení nové smlouvy na pronájem hrobového místa a změna doby pronájmu 

nájemné  

Obec Kacanovy historicky uzavírala smlouvy o nájmu hrobového místa vždy na 5 let. 

Aktuálně toto nájemní období končí a je potřeba sepsat smlouvy nové. Současně je nutné 

podle souvisejícího zákona upravit nájemní dobu na hrobové místo tak, aby dosáhla 10 let a to 

z důvodu tlecí doby ostatků. Další nutnou změnou je výše nájemného za hrobové místo, které 

je dlouhodobě na velmi nízké částce, což zdaleka nepokryje vynaložené náklady na údržbu 

hřbitova a už vůbec nedosáhne ani částečně na potřebné opravy, případně obnovu oplocení 

nebo chodníčků. Z uvedených důvodů předkládáme ZO novou nájemní smlouvu, kterou se 

nájemné na urnové hroby stanovuje ve výši 200,- Kč/rok, na hroby ve výši 250,- Kč/rok a na 

hrobky ve výši 300 Kč/rok s tím, že nájemní smlouva bude uzavřená na dobu určitou, na 10 

let a nájemné bude uhrazeno jednorázově - jednou platbou na celou dobu nájmu v počátku 

prvního roku trvání nájemní smlouvy. Účinnost nové nájemní smlouvy bude od 1.1.2025.  

 

Starostka dala hlasovat o nové výši poplatků za pronájem hrobových míst a o sepsání nových 

souvisejících nájemních smluv. 

 

Návrh na usnesení: 
ZO schvaluje nové výše poplatků za pronájem hrobových míst podle návrhu a znění nové 

smlouvy na pronájem hrobového místa na hřbitově v obci Kacanovy a pověřuje starostku 

obce podpisem všech příslušných nájemních smluv.  

hlasování: 5– 0 – 0   

pro – proti – zdržel se 
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11)  Kontrola hospodaření a závěrečný účet Mikroregionu Český ráj za rok 2023 a 

Výroční zpráva OPS pro Český ráj za 2023 

 

Svazek Mikroregion Český ráj je tvořen 14 členskými obcemi. 

 

Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2023 

Poslední kontrolní úkon před vyhotovením zprávy byl proveden dne 15. 5. 2024. 

Kontrolu hospodaření Mikroregionu provedl zástupce Libereckého kraje, konkrétně Jitka 

Brotzová se závěrem: 

- nebyly zjištěny chyby a nedostatky 

- nebyla zjištěna žádná rizika, která by mohla mít negativní dopad na hospodaření 

svazku v budoucnosti. 

 

Závěrečný účet Mikroregionu Český ráj za rok 2023 

 

rekapitulace         schválený rozp.              rozp. po změnách              změna 

příjmy                     450 149 Kč                    1 497 215 Kč              1 047 066 Kč 

výdaje                     639 771 Kč                    1 568 579 Kč                 928 808 Kč 

financování            189 622 Kč                          71 364 Kč                 -118 258 Kč 

 

 

Na běžných účtech k 31. 12. 2023 měl svazek 892 192,26  Kč.  

 

Výroční zpráva OPS pro Český ráj za rok 2023 

OPS pro Český ráj byla založena Mikroregionem Český ráj v roce 2003. Předmětem činnosti 

OPS je zejména poskytování širokého spektra služeb pro rozvoj Českého ráje a Středního 

Pojizeří. Statutárním orgánem je ředitelka společnosti paní Ing. Veronika Horáková. 

Ve Výroční zprávě za rok 2023 jsou zahrnuty všechny podstatné informace o organizaci 

z předcházejícího roku, vyjmenujeme alespoň hesla, která zde najdete: 

základní informace o organizaci, činnost organizace, orgány O.P.S., partneři (42), organizační 

struktura, přehled činností za rok 2023, popis projektů v realizaci, projekty v době 

udržitelnosti, propagace, přehled vzdělávacích a informačních akcí v roce 2023. 

 

ekonomická část za rok 2023:  

Celkové výnosy za všechny činnosti             jsou  6 397 000 Kč 

Celkové náklady za všechny činnosti            jsou  5 671 000 Kč  

 

Starostka dala hlasovat o návrhu usnesení, ZO bere uvedené informace na vědomí. 

 

Návrh na usnesení: 

ZO bere na vědomí závěrečný účet a Zprávu o kontrole hospodaření Mikroregionu Český ráj 

za rok 2023 a Výroční zprávu OPS pro Český ráj za rok 2023. 

hlasování: 5– 0 – 0 

pro – proti – zdržel se 
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12) Různé 

 

 VÚH poděkování 

V sobotu 13.7. 2024 proběhla brigáda na VÚH. Byla potřeba vyměnit síť kolem 

celého hřiště a obrousit a natřít dřevěné obložení kolem celého hřiště. Hřiště je staré 

14 let a potřebovalo tuto údržbu.  Síť byla objednána u firmy Linhart. Celkově přišlo 

15 lidí, kterým děkujeme za jejich čas a pomoc. Uvedenou dobrovolnou aktivitou 

máme obnovené hřiště s přijatelných finančním nákladem. Firma Linhart chtěla za 

výměnu sítě kolem celého hřiště cca 80 000 Kč. Nyní je ještě potřeba naistalovat 

objednané nové koše na basket.  

 

 Volby do zastupitelstva LK a Senátu  

Volby se konají v pátek 20.9. od 14 h do 22 h a v sobotu od 8 h do 14 h, volební 

místnost jako vždy na obecním úřadě. Druhé kolo do Senátu se bude konat o týden 

déle v pátek 27.9. a v sobotu 28.9. Volební lístky budou dodány do schránek. 

 

 Kontejner na velkoobjemový odpad 

V pátek 27. 9. 2024 bude na autobusové otočce u KD přistaven velkoobjemový 

kontejner, odvezen bude v pondělí 30. 9. 2024. Současně proběhne sběr železného 

šrotu. V sobotu 28. 9. 2024 od 14:15 do 14:25 h proběhne na stejném místě sběr 

nebezpečného odpadu. 

 

 Pochod ČESKÝM RÁJEM PODZIMEM S KACANOVSKÝM SOKOLEM 

V sobotu 26. 10. 2024 pořádá Sokol Kacanovy ve spolupráci s obcí 46. ročník 

pochodu Českým Rájem podzimem s Kacanovským Sokolem. Trasy 6, 15, 25, 35 a 50 

km. Start Turnov 7 h-9:30 h. Start Kacanovy 7 h- 12 h. Cíl do 19 h. Pochod je pro pěší 

a i pro cyklisty. Odměnou jsou odznaky a razítka. Občerstvení zajištěno. Více 

informací Vám poskytne Ladislav Brodský. 

 

 Od října letošního roku dojde ke změně na pozici účetní naší obce. Paní 

Loutchanová, která chce po více než 30 letech skončit na této pozici, místo ní přijde 

vykonávat práci kolem účetnictví Markéta Stariková. Paní Loutchanové upřímně 

děkujeme za odvedenou práci, trpělivost a pečlivost se kterou ke své povinnosti 

přistupovala.  

 

 V pátek 15.11. 2024 se uskuteční koncert MONIKA NAČEVA + MICHAL 

PAVLÍČEK k výročí Sametové revoluce v KD od 20 hodin. Vstupné 400 Kč. 

Koncertu bude předcházet lampionový průvod od hotelu Králíček.  

 

 Mikulášská besídka 

V sobotu 7. 12. 2024 se v KD uskuteční tradiční mikulášská besídka, kterou pořádá 

Sokol Kacanovy. 

 

 Rozsvícení vánočního stromečku 

V neděli 1. 12. 2024 se u KD uskuteční rozsvícení vánočního stromku. Před touto akcí 

proběhne v KD malý jarmark s místními produkty- pořádá spolek Radosti. 

 

 Další veřejné zasedání ZO je naplánováno na 13. 12. 2024. 
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13) Diskuse 

 

 Michal Konvička: Chtěl bych se zeptat, jestli obec plánuje opravu komunikace nad 

bytovkou? 

 paní starostka: Letos neplánujeme, podíváme se tam, ale neplánujeme tam 

žádnou velkou investici. Jen opravy stávajícího. Je tam problém, když se to 

zpevní, tak tam bude spousta vody a ta se musí někam odvézt. Bylo by to příliš 

nákladné. Jako Obec nejsme ochotni tyto peníze dát na tento typ komunikace. 

Podle mého názoru je v dobrém stavu, ale půjdeme se tam ještě podívat. 

 

 Michal Konvička: Mám takové konstatování- obec Kacanovy má dva oficiální 

informační kanály a to je forma SMS a facebook. Zarazilo mě, že informace o úmrtí 

dlouholetého pana starosty obce se takto nedozvím. 

 paní místostarostka: Došli jsme k názoru, že taková událost na facebook nepatří 

a není vhodné i zasílání sms. Rodina rozvážela smuteční oznámení po obci, 

toto oznámení viselo společně s černým prapor na hasičské zbrojnici a ve 

vývěskách obce.  

 paní starostka: Tuto zprávu jsme dávali do organizací, kde byl Oldřich 

Loutchan členem, ale informovat o takové situaci jeho přátele není úlohou 

obce. Vyhodnotili jsme to tak, že tato informace na veřejné media nepatří, že je 

to věcí rodiny. Od rodiny jsem dostala souhlas o napsání vzpomínky na pana 

Loutchana do časopisu Turnovsko.  

 

 Jiří Vlček: Nevíte, jak to vypadá s rychlostní silnicí I/35? 

 paní starostka: Turnov bude nyní schvalovat nějaké změny v územním plánu 

nebo nějaké rozhodnutí kolem toho, co se týká regionu Turnova. Mají na ŘSD 

stanovenou komisi, která se o to stará, turnovský starosta je členem této 

komise za LK. Oni dneska mají investiční záměr, který byl ve dvou variantách. 

Teď se to musí dostat do všech územních plánů, které s tím souvisí. Ještě s tím 

nesouhlasí CHKO, že to bude vidět z Trosek, z Drábských světniček a bude 

jim vadit hluk. Je to ještě na dlouho.  

 

 

14) Závěr 

Starostka poděkovala všem přítomným a ukončila zasedání zastupitelstva obce v 19:45 hodin. 
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Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

2) Rozpočtové opatření č.4/2024 

3)  Seznam příspěvků pro seniory 

4) OZV o stanovení místního koeficientu pro jednotlivé skupiny nemovitých věcí 

5) Návrh veřejnoprávní smlouvy na přestupky s městem Turnov 

6) Návrh smlouvy na pronájem hrobového místa 

7) Seznam příspěvků pro seniory 

8) Zpráva o výsledku hospodaření Mikroregion Český ráj 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne:   13. 9. 2024 

 

Zapisovatelka: Jitka Egertová 

 

 

Ověřovatelé:                 Jiří Procházka        ........................................... 

 

 

                                     Lukáš Krbeček       .......................................... 

 

 

  Starostka:                 Marcela Červová       ................................... 
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Usnesení z 13. zasedání zastupitelstva obce Kacanovy 

konaného dne 13. 9. 2024 
 

Zastupitelstvo obce Kacanovy: 

 

1. Určuje ověřovatele zápisu Lukáše Krbečka a Jiřího Procházku a určuje zapisovatelku Jitku 

Egertovou. 

 

2. Schvaluje program 13. zasedání ZO Kacanovy. 

 

3. Schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2024, kterým se navyšuje rozpočet obce v příjmech o 

48 000 Kč, ve výdajích o 465 000 Kč a ve financování o 417 000 Kč. 

 

4. Jmenuje inventarizační komisi ve složení Bc. Zuzana Bártová – předseda, členové: Markéta 

Stariková, Jozef Dobiaš a Matěj Procházka. Současně schvaluje příkaz starostky obce 

k zahájení inventarizace dne 15.12.2024. 

 

5. Bere na vědomí závěrečné vyúčtování dotace poskytnuté ve prospěch VHS Turnov na akci: 

Kacanovy- prodloužení vodovodu v lokalitě za školou. 

 

6. Schvaluje poskytnutí finančních darů v celkové částce 21 000 Kč v členění dle předloženého 

návrhu. 

 

7.  Schvaluje uzavření smlouvy o termínovaném vkladu podle nabídky KB a.s. s úrokovou 

sazbou 2,75 % a výší vkladu 1 mil. Kč na dobu 6 měsíců a pověřuje starostku obce podpisem 

této smlouvy.  

 

8. Schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Kacanovy o stanovení místního koeficientu pro 

jednotlivé skupiny nemovitých věcí. 

 

9.  Schvaluje znění předložené Veřejnoprávní smlouvy mezi Obcí Kacanovy a Městem 

Turnovem navržené v souladu s ustanovením § 63 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, 

v platném znění v působnosti agendy přestupků a pověřuje starostku obce jejím podpisem. 

 

10.  Schvaluje nové výše poplatků za pronájem hrobových míst podle návrhu a znění nové 

smlouvy na pronájem hrobového místa na hřbitově v obci Kacanovy a pověřuje starostku obce 

podpisem všech příslušných nájemních smluv.  

 

11. Bere na vědomí závěrečný účet a Zprávu o kontrole hospodaření Mikroregionu Český ráj za 

rok 2023 a Výroční zprávu OPS pro Český ráj za rok 2023. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Marcela Červová                 Bc. Jitka Egertová 

   starostka obce               místostarostka obce 


